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A la Casa Consistorial de la Vila de Ripollet, el dia 28 de juny de 2007, essent les 19.30 
hores, es constitueix la Corporació Municipal en Ple, per tal de celebrar sessió pública 
extraordinària, amb l’assistència de les persones que a continuació s’indiquen, 
prèviament convocades a l’efecte: 
 
President: L’Il·lm. Sr. Juan  PARRALEJO ARAGONESES, Alcalde President.  
 
Regidors/es, senyors/es: 
Pel grup municipal del PSC: 
- Rosa Maria MARTÍN ARJONA,  
- Fernando TORNEL LLOREDA,  
- Inmaculada VIERA HERNÁNDEZ,  
- Maria LLADÓ LEAL,  
- Alberto CASTRO BELMONTE,  
- Maria del Mar VIERA HERNÁNDEZ, 
- Rosa ESPÀRRACH VILALTA  
- i Antoni Josep FRANCOLÍ FRANCISCO. 
 
Pel grup municipal del COP-CPR: 
- Jacint PADRÓ RIGAT,  
- José Luís MUÑOZ MORENO, 
- Eduardo GIMÉNEZ GARCÍA,  
- Maria RUIZ RUIZ 
- i Pilar CASTILLEJO MEDINA. 
 
Pel grup municipal POPULAR: 
- Pere CALVIÑO CARMONA,  
- Víctor DIÉGUEZ GARCÍA, 
- Francisco JIMÉNEZ GUTIÉRREZ 
- i Rosa Maria HERNÁNDEZ BAYÓ.  
 
Pel grup municipal de CiU: 
- Xavier PEÑARANDO MOREA,  
- Joan FANDOS de MIGUEL 
- i Gemma EDO AGUADO 
 
Estan assistits per mi, el Vicesecretari en funcions de Secretari, Víctor SILES MARC, 
que dono fe de l’acte; hi és també present la interventora habilitada senyora Neus 
COMAS PINTO. 
 
La Presidència declara oberta la sessió al haver-hi quòrum suficient, per estar presents 
tots els regidors que integren la Corporació i s’adopten els acords següents, per 
unanimitat dels assistents, llevat aquells en els quals expressament s’indiqui la votació 
efectuada i el seu resultat. 
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1. DESPATX OFICIAL 
Restar assabentats de: 
 
- Un manifest subscrit per tots els grups municipals de la Corporació, acordat en Junta 
de Portaveus, pel qual es dóna total suport als treballadors i treballadores de 
l’empresa local Sintermetal com a conseqüència de la situació d’incertesa laboral en 
què es troba actualment l’empresa local Sintermetal. 
 
- La Resolució de l’alcaldia núm. 611/07, per la qual se cessen dels seus llocs de treball 
de personal eventual de confiança o assessorament, a la senyora Mercedes Caro 
Naranjo, al senyor Armand Giménez Navarro i a la senyora Carmen Martínez 
Mallorquín, amb efectes del 16 de juny de 2007. 
 
- La Resolució de l’alcaldia núm. 612/07, per la qual es nomenen els membres de la 
Junta de Govern Local i s’estableix també el seu règim de sessions. 
 
- La Resolució de l’alcaldia núm. 613/07, per la qual es deleguen en la Junta de Govern 
Local diferents atribucions, la competència original de les quals correspon a 
l’Alcaldia; es designen com a tinents d’alcalde als regidors membres de la dita Junta, i 
s’estableixen les delegacions específiques de la gestió ordinària dels assumptes 
respectius que corresponen a cadascun dels membres. 
 
- La Resolució de l’alcaldia núm. 614/07, per la qual es deleguen, en els diferents 
regidors de l’equip de govern, les presidències dels Patronats municipals, de les 
Comissions Informatives i de les Ponències de la nova corporació. 
 
- La Resolució de l’alcaldia núm. 615/07, per la qual es nomenen com a personal 
eventual de confiança o assessorament a la senyora Mercedes Caro Naranjo, al senyor 
Armand Giménez Navarro i a la senyora Carmen Martínez Mallorquín, amb efectes del 
dia 17 de juny de 2007. 
 
- Els documents denominats Imprès núm.2, pels quals els portaveus dels diferents grups 
municipals indiquen les persones que han estat designades com a titulars i suplents per 
a representar al seu grup en les tres Comissions informatives de la corporació. 
 
2. ASSENYALAMENT DIA I HORA SESSIONS ORDINÀRIES 
Primer.- Assenyalar l’últim dijous de cada mes, a les 19:30 hores, per a celebrar les 
sessions ordinàries del Ple d’aquesta Corporació i facultar l’alcaldia per a que, si 
l’esmentat dia és festiu, anticipi o posposi la sessió al dia anterior o posterior, així com 
per a suspendre, ajornar o acumular al mes de setembre, la sessió corresponent al mes 
d’agost, en cas que no hi hagi assumptes urgents a tractar. Igualment es faculta a 
l’alcalde perquè quan concorrin circumstàncies que així ho justifiquin, prèvia consulta 
amb la Junta de Portaveus, pugui alterar el dia a celebrar el ple ordinari. 
 
Segon.- Ratificar, a l’empara de l’art. 99.1 del TRLMC, la periodicitat establerta per a 
les sessions ordinàries de la Junta de Govern Local, fixada pel decret de l’alcaldia 
núm. 612/2007, de 16 de juny.     
 
L’ALCALDE després de llegir la proposta, anuncia que tal com s’ha acordat en la Junta 
de Portaveus, el ple ordinari del proper mes de juliol s’avançarà al dia 19, a les 19:30 h. 
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3. CREACIÓ I COMPOSICIÓ DE COMISSIONS INFORMATIVES I DE 
COMPTES 
Primer.- Crear la Comissió Informativa de Serveis Centrals, que tindrà competència en 
matèria d’hisenda, personal, seguretat ciutadana, mobilitat, serveis municipals, 
indústria i comerç. 
 
De conformitat amb l'art. 101.2 de la citada Llei municipal, assumirà també les 
funcions corresponents a la  Comissió Especial de Comptes. 
 
Segon.- Crear la Comissió Informativa de Serveis Territorials, que tindrà competències 
en matèria de planejament, gestió i disciplina urbanística, obres públiques, 
manteniment, xarxa viària i medi ambient. 
 
Tercer.- Crear la Comissió Informativa de Serveis Personals, que tindrà competències 
en matèria de treball, serveis socials, cultura, joventut, educació, esports, participació 
ciutadana, consum i sanitat.  
 
Quart.- D'acord amb el que disposa l'art. 16.4 del ROM, tots els grups municipals tenen 
dret a estar representats en les Comissions, corresponent la Presidència a l'alcalde, el 
qual podrà delegar-la, aplicant-se el criteri de vot ponderat, per tant la composició de 
les respectives comissions serà la següent: 
 
President: l'Alcalde o el regidor en qui delegui 
Vocals: 1 representant del PSC 

1 representant del CpR 
  1 representant del PP 
  1 representant de CiU 
Secretari: El de l'ajuntament o funcionari en qui delegui 
 
Cinquè.- Els dies i hores de celebració de les sessions, que tindran periodicitat 
mensual, s'assenyalaran per cada comissió, en la primera reunió que es celebri. 
 

- - - - 
 

El Sr. CALVIÑO, indica que l’equip de govern ha perdut la oportunitat de reduir la 
despesa que han de suportar els ciutadans de Ripollet, no considera justificat 
l’increment de les Comissions Informatives, considera que el que cal és simplificar 
l’actuació municipal, per aquest motiu manifesta que el seu vot serà en contra. 
 
L’acord s’adopta per 17 vots a favor i 4 en contra, aquests del grup del PP. 
 
 
4. CREACIÓ DE GRUPS MUNICIPALS, NOMENAMENT DE PORTAVEUS I 
DOTACIÓ DE MITJANS MATERIALS 
Primer.- Acordar la creació dels grups municipals següents, així com la designació de 
portaveus, titular o suplent, en els mateixos termes que els manifestats pels corporatius: 
 
Grup municipal PSC 
Portaveu: Sra. Rosa M. Martín Arjona 
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Suplent: Sr. Ferran Tornel Lloreda 
 
Grup municipal COP-COMPROMÍS PER RIPOLLET 
Portaveu: Sr. Jacint Padró i Rigat 
Suplent: Sr. José Luis Muñoz Moreno 
 
Grup municipal POPULAR 
Portaveu: Sr. Pere Calviño 
Suplent: Sr. Víctor Díeguez 
 
Grup municipal CONVERGÈNCIA  I UNIÓ 
Portaveu: Sr. F. Xavier Peñarando i Morea  
Suplent: Sr. Joan Fandos i de Miguel 
 
Segon.- Ingressar a tots els grups una quantitat mensual de cinc-cents euros (500 €) per 
Grup, més vuitanta cinc euros (85 euros) mensuals per cada regidor que l’integri, amb 
càrrec a la partida 463.48901 del pressupost general, i amb efectes del dia 16 de juny 
d’enguany, per tal d’atendre a les despeses que puguin tenir.  
 

- - - - 
 
El Sr. CALVIÑO avança l’abstenció del seu grup municipal, ja que exceptuant l’IPC les 
quantitats són les mateixes que les fixades en l’anterior legislatura. Avança que 
demanaran per escrit el número de mòbils que es lliuraran als membres de l’equip de 
govern, models, i despeses bimensuals de cada regidor per aquest concepte. 
 
El Sr. PADRO, avança l’abstenció, atès que considera que tots els grups municipals han 
de rebre les mateixes indemnitzacions, nogensmenys agraeix els esforços d’aproximació 
amb aquesta fórmula que considera incompleta. 
 
L’acord s’adopta per 12 vots a favor i 9 abstencions, aquestes dels grups del COP i del 
PP. 
 
 
5. RETRIBUCIONS I INDEMNITZACIONS MEMBRES CORPORACIÓ 
Primer.- Fixar les següents retribucions, indemnitzacions i assistències als membres de 
la Corporació, en funció de les responsabilitats que en cada cas s’indiquen: 
 
Dedicació exclusiva 
Il·lm. Sr. Alcalde-President, amb una retribució igual a la fixada actualment. 
Dos tinents d’alcalde, determinats per decret de l’alcaldia, amb una retribució igual a 
la fixada actualment. 
 
Així mateix seran afiliats a la Seguretat Social 
 
D’acord amb el que disposa l’art.75.3 de la LBRL, els membres de la Corporació que 
tinguin dedicació exclusiva no podran percebre indemnitzacions per assistència a les 
sessions dels òrgans col·legiats de la Corporació. 
 
Indemnitzacions 
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Fixar les següents indemnitzacions brutes en funció del càrrec, a percebre en concepte 
d’indemnitzacions per assistència a sessions i reunions, amb càrrec a la partida 
111.23000, dietes personal electiu: 
 
Per assistència a les sessions plenàries que celebri la corporació: 300 € 
Per assistència a les sessions que celebri la Junta de Govern Local: 200 € 
Per assistència a les Comissions Informatives: 300 € al President/a i 150 € als/les 
vocals 
Per assistència a les ponències d’activitats i de vies públiques: 150 € 
Per assistència als patronat municipals: 100 € al President/a i 50 € als/les vocals. 
L’efectivitat d’aquesta indemnització resta condicionada a la ratificació per part dels 
respectius Consells d’Administració dels patronats municipals, així com a la tramitació 
dels expedients de Modificació de crèdits que sigui menester. 
 
S’estableix un complement màxim de fins a 30 €, per aquells regidors que acreditin la 
utilització d’un mitjà de transport públic adaptat per assistir a un òrgan col·legiat en el 
que hagi estat convocat.   
 
Segon.- El règim d’indemnitzacions produirà efectes a partir del dia 16 de juny de 
2007. 

- - - - 
 
Amb caràcter previ a la intervenció del portaveu del grup municipal que per torn li 
correspon, el Sr. PADRO, demana que de la mateixa manera que es recull en les actes 
d’altres mandats, es faci constar en aquest punt que les indemnitzacions es faran 
efectives a favor d’aquells regidors que no tinguin dedicació exclusiva o parcial, i que 
en cap cas es pugui percebre més d’una assistència al mes pel que fa al ple de la 
corporació, junta de portaveus i comissions informatives, ni més de dues assistències al 
mes per als òrgans col·legiats. 
 
El Sr. ALCALDE, diu que no hi ha cap inconvenient en puntualitzar que aquells 
regidors amb dedicació exclusiva no cobraran per assistències a òrgans col·legiats. En 
relació al màxim de sessions la nova redacció ha tingut en compte el fet que durant el 
mes d’agost, tot i ser un mes en el que molts regidors continuen prestant servei a 
l’Ajuntament, no es celebra cap ple ni comissió informativa, això afegit a la celebració 
de plens extraordinaris dóna com a resultat que al final de l’any el nombre de plens 
celebrats és inferior límit que es preveia a efectes de percebre indemnitzacions per 
assistència. No obstant això, l’alcalde ofereix la possibilitat de fer un balanç dintre d’un 
any, als efectes de revisar aquesta proposta. A continuació cedeix la paraula al portaveu 
del Grup Municipal Popular. 
 
El Sr. CALVIÑO, avança el vot en contra, els motius que esgrimeix són els següents: en 
primer lloc pel fet d’incrementar les dedicacions exclusives, passant de una en l’anterior 
legislatura a dos, la qual cosa entén que és una contradicció tenint en compte que s’ha 
reduït el nombre de grups que formen l’equip de govern. No estan d’acord en la 
promoció de la figura del polític professional, són partidaris en la potenciació del polític 
com a persona que sacrifica part del seu temps sense contraprestació, amb l’únic objecte 
de millorar el municipi. En segon lloc, manifesta la seva disconformitat envers les 
remuneracions fixades per les ponències, al tractar-se d’òrgans col·legiats constituït per 
membres del govern  i que organitza el mateix equip de govern. El Sr. Calviño exposa 
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succintament els ingressos que pot comportar per a un regidor l’assistència als òrgans 
col·legiats, per acabar qüestionant-se quin és realment l’objecte que persegueix aquest 
tipus d’indemnitzacions. Per últim destaca que en aquesta legislatura s’augmenta el 
nombre de regidors presents a les ponències, passant a sis regidors. 
 
El Sr. PADRÓ manifesta que el seu grup es mostra contrari a la proposta, nogensmenys 
agraeix al govern que hagi acceptat la proposta referent a que sigui cada Patronat qui 
decideixi si procedeix o no l’establiment de les indemnitzacions. Els motius del vot en 
contra és perquè consideren que la indemnització hauria de correspondre als grups 
municipals i no a les persones, atès que això comporta que s’acabi convertint amb un 
sobresou, la quantia del qual depèn dels càrrecs que acumuli el regidor. Així mateix 
defensa el caràcter voluntari de l’activitat política. D’altra banda diu que les ponències 
no s’ajusten massa al ROM, tot posant en entredit el caràcter d’òrgan col·legiat. 
 
La Sra. MARTIN, fa algunes consideracions envers les anteriors intervencions, tot 
destacant que la proposta dóna molt joc i demagògia, així recorda al Sr. Calviño que tal 
com se li va explicar en Junta de Portaveus, s’ha augmentat en una les dedicacions 
exclusives, i s’ha reduït un assessor, de manera que el cost és exactament el mateix, 
sense que la reducció de grups en l’equip de govern hagi de comportar una minva en la 
gestió d’aquest Ajuntament. En relació als comptes exposats pel Sr. Calviño envers els 
ingressos que pot percebre un regidor de l’equip de govern, sis-cents euros per 
assistència a reunions, li diu que un regidor de l’oposició assistint un cop al ple i a una 
Comissió Informativa i a un Patronat dóna dret a percebre cinc-cents cinquanta euros, si 
no hi està conforme no els cobri, per això l’invita a que públicament renunciï a la 
percepció de les indemnitzacions fixades en la proposta, però el que no pot ser és que 
voti en contra i que després les cobri. En qualsevol cas recorda que les indemnitzacions 
estan recollides de recomanacions tant de la federació de municipis com de l’associació 
catalana de municipis. La Sra. Martín estén la resposta a la intervenció efectuada pel 
COP. 
 
El Sr. CALVIÑO li retreu que sempre que el seu grup fa argumentacions i no sap com 
respondre-les, la resposta és que fan demagògia. El seu discurs no és demagògia sinó 
una realitat que està als papers, li pregunta perquè l’equip de govern ha de fer reunions 
dos cops al mes, on intervenen sis regidors, cobrant cada un cent- cinquanta euros, de 
manera que un regidor que intervingui en dues ponències, al mes obté sis-cents euros 
més tres-cents del Ple, més de la Comissió Informativa, és a dir un mínim de mil euros. 
Per això demana que es digui clarament el sou que obtenen els regidors. Així mateix 
declara el seu desacord en l’existència de ponències, no entén per quin motiu s’han de 
fer dues reunions al mes, en ocasions s’han fet dues reunions en una setmana, quan el 
millor fora celebrar una i així estalviar diners al contribuent, una altra pregunta que es 
formula és quan històricament no es cobrava a la ponència d’activitats només hi havia 
un regidor, ara que es cobra hi ha tres de l’equip de govern, el mateix passa amb la 
ponència de vies públiques. Considera que aquestes són dades objectives que estan als 
papers i que el seu grup controlarà l’equip de govern des del primer dia, tal com varen 
anunciar en la sessió constitutiva. 
 
El Sr. PADRO, diu que el COP no fa demagògia, ells sempre defensen que les 
indemnitzacions les ha de percebre el grup i no les persones, cap dels regidors del COP 
s’emporta ni cinquanta cèntims d’euro de les indemnitzacions, tot va pel grup, per això 
pensa que la seva proposta és coherent i no demagoga. Recorda que l’actual estructura 
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d’indemnitzacions és resultat de la intervenció de la Subdelegació del Govern en 
l’anterior mandat. 
 
El Sr. ALCALDE, creu que no es tracta de demagògia, tot just el Sr. Padró ha comentat 
un fet important i que cal destacar, i és que fa uns anys, les assignacions als regidors es 
fixava en funció de les responsabilitats, això la llei ho va canviar i ens vam veure 
obligats a adequar el sistema, enlloc de fixar les indemnitzacions per responsabilitats es 
fixà per assistència. De manera que els regidors que avui estan al ple cobraran tres-cents 
euros, no tots, doncs com ja s’ha dit abans els regidors amb dedicació exclusiva no 
cobren per assistir-hi. Pot demostrar al Sr. Calviño que al llarg de l’anterior legislatura 
hi havia regidors de l’oposició que cobraven més que els regidors del govern. D’altra 
banda és normal que els regidors del govern que tenen més responsabilitats, delegacions 
i reunions, tinguin més assignacions per assistència. Cobren exactament el mateix els 
regidors del govern que els de l’oposició, per assistir a un ple, a una comissió o a un 
patronat, si vostè té en el seu grup a un regidor que va a més reunions cobrarà més 
dintre del seu grup que és qui decideix qui va a una comissió, patronat, el mateix 
succeeix amb els regidors de l’equip de govern. 
 
 
L’acord s’adopta per 12 vots a favor i 9 en contra, aquests dels grups del COP i del 
PP. 
 
 
6. REPRESENTANTS MUNICIPALS EN ÒRGANS COL·LEGIATS 
Primer.- Designar els següents membres d’aquesta corporació com a representants dels 
òrgans supramunicipals que es relacionen: 
 
NOM ÒRGAN NOM REPRESENTANT CORPORACIÓ 
Entitat Metropolitana de Medi Ambient Sra. Rosa M. Martín Arjona 
Mancomunitat de Municipis de l’Àrea 
Metropolitana de Barcelona 

Sr. Juan M. Parralejo Aragoneses 
Sra. Gemma Edo Aguado 

Comissió Gestora de la Mancomunitat 
Intermunicipal Cerdanyola del Vallès-
Ripollet-Montcada i Reixac 

Sr. Juan M. Parralejo Aragoneses 
Sra. Rosa M. Martín Arjona 
Sr. Xavier Peñarando i Morea 
Sr. Joan Fandos de Miguel 

Consorci de Normalització Lingüística Sra. Maria del Mar Viera Hernández 
Consorci de Defensa de la Conca del 
Besòs 

Sra. Gemma Edo 

Consorci LOCALRET Sr. Alberto Castro Belmonte 
Consorci Comunicació Local Sr. Alberto Castro Belmonte 
Associació del Pacte Industrial Sra. Rosa Esparrach i Vilalta 
Consorci de Turisme del Vallès Occidental Sr. Joan Fandos de Miguel 
Fons Català de Cooperació al 
Desenvolupament 

Sr. Alberto Castro Belmonte 

Xarxa de Mercats Municipals Sr. Joan Fandos de Miquel 
Consorci per a l’Ocupació i la Promoció 
Econòmica del Vallès Occidental 

Sra. Rosa Esparrach Vilalta 

Consorci per a la gestió de la TV digital 
Vallès Occidental Sud 

Sr. Alberto Castro Belmonte 
Suplent: Sr. Xavier Peñarando 
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Segon.- Designar els següents representants de Patronats Municipals que es 
relacionen: 
 
NOM DEL PATRONAT NOM REPRESENTANT 
Patronat Municipal de Cultura i Joventut Sr. Ferran Tornel i Lloreda –President- 

(PSC); Sra. Maria del Mar Viera 
Hernández (PSC); Sra. Maria Ruíz Ruíz 
(COP); Sra. Gemma Edo Aguado (CiU); 
Sr. Víctor Díeguez García(Grup Popular) 

Patronat Municipal d’Esports Sr. F. Xavier Peñarando i Morea –
President- (CiU); Sr. José Luis Muñoz 
Moreno (COP); Sra. Rosa Esparrach 
Vilalta (PSC); Sr. Joan Fandos de Miguel 
(CiU); Sr. Pere Calviño Carmona (Grup 
Popular) 

Patronat Municipal d’Ocupació Sra. Rosa Espàrracyh Vilalta –Presidenta- 
(PSC);  Sr. Antoni J. Francolí Francisco 
(PSC); Sr. José Luis Muñoz Moreno 
(COP); Sr. Joan Fandos de Miguel (CiU); 
Sra. Rosa Maria Hernández Bayó (Grup 
Popular) 

Patronat Municipal de Comunicació Sr. Alberto Castro Belmonte –President- 
(PSC); Sra. Maria Lladó Leal (PSC) Sr. 
Eduardo Giménez García (COP); Sra. 
Gemma Edo Aguado (CiU); Sr. Francisco 
Jiménez Gutiérrez (Grup Popular) 

 
Tercer.- Comunicar aquest acord als regidors afectats, així com als citats organismes, 
per al seu coneixement i efectes. 
 

- - - - 
 
El Sr. CALVIÑO diu que són conscients que en aquests òrgans, especialment els de 
nivell supramunicipal, el més normal és que siguin ocupats per membres de l’equip de 
govern, però en ocasions i a fi i efecte de demostrar un “talante” amb fets, l’equip de 
govern pot convidar als partits de l’oposició a intervenir en algun d’aquests òrgans, tal 
com succeeix en altres ajuntaments, aquí però l’equip de govern no ha convidat a cap 
grup de l’oposició, per tot això el seu grup municipal s’abstindrà. 
 
El Sr. PADRO, reconeix que no esperava cap invitació però si un canvi en les maneres 
de fer, en l’anterior mandat es va col·locar al grup popular a la comissió gestora de la 
mancomunitat Cerdanyola-Ripollet-Montcada, de tota manera recorda als companys del 
consistori de CiU que van fer una promesa de modificar els estatuts de la mancomunitat 
per tal de preveure la participació de l’oposició, espera que amb la seva continuïtat en el 
govern es modifiquin els estatuts. Davant d’aquesta poca educació política votarien que 
no, però essent conseqüents amb l’altra participació que tenen als patronats 
s’abstindran. 
 
El Sr. PEÑARANDO aclareix que la promesa del seu grup era treballar en la 
mancomunitat per fer canvis en els estatuts, però quan es treballa en òrgans on preval el 
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consens no és l’opinió d’un grup o d’un municipi la que pot tirar endavant. Si no s’han 
canviat els estatuts no ha estat per culpa nostra, com vostè sap i defensa, en el sistema 
democràtic es tracta de votar, consensuar però no imposar, i ells no podien imposar la 
seva petició. 
 
El Sr. PADRO entén que ho van proposar. 
 
Intervé el Sr. ALCALDE per puntualitzar que efectivament, consta en acta i que 
continuaran en aquesta línia des del grup de govern. 
 
L’acord s’adopta per 12 vots a favor i 9 abstencions, aquestes dels grups del COP i del 
PP. 
 
I no havent-hi més assumptes per tractar, s’aixeca la sessió a les 20.00 hores, de la qual 
s’estén la present acta en el paper oficial destinat a l’efecte, que signa el senyor alcalde 
amb mi, el Vicesecretari en funcions de Secretari, que en dono fe. 
 
     L’alcalde,                                                             El vicesecretari, 
 
 
 
 
  
    Juan Parralejo Aragoneses                                             Víctor Siles Marc 
 


